

## Referat fra bestyrelsesmøde i afdeling 5 & 6 den 9. april 2015.

Tilstede: Jonna, Nat, Henning, Karin og Tom.

Der blev ikke holdt formøde denne gang, da mødet var meget kort efter det ekstraordinære afdelingsmøde og emnet hovedsageligt var om udlejning af festlokalet fremadrettet. Næste formøde holder vi den 11. juni kl. 18.00 i festlokalet, hvor i alle er velkommen til at komme og få en snak med bestyrelsen.

1. På afdelingsmødet blev budgetoverslaget nedstemt, så festlokalet ikke bliver lydisoleret/bygget om. Konsekvenserne af denne beslutning vil bestyrelsen gerne sende et brev om til alle beboerne i afd. 5 & 6. Tom havde lavet et udkast til en orientering der kunne sendes ud til alle, som blev godkendt. Tom sender det til John Tofting, så det kan blive omdelt til alle snarest. (Er sendt ud)  
Vi besluttede også at indkalde Anni Favilla og John Tofting til et møde, hvor vi kan lave et oplæg til regler, samt hvad festlokalet kan udlejes til. Mødet afholdes 21. eller 28. maj 2015, så vi kan lave oplægget til afdelingsmødet i september måned 2015. (21. maj aftalt)
2. Referatet fra det ekstraordinære afdelingsmøde den 26. marts blev godkendt og Karin sender det til SAB, så de sørger for at det kommer ud til orientering. (er sat op)

Næste bestyrelsesmøde bliver den 11. juni kl. 19.00.

Med venlig hilsen fra bestyrelsen i Afd. 5 & 6